
URZĄD MŁASTAKIELCEul. Rynek l
SEKRETĄRJArpgEZYDENTAMIASTA

Arkadiusz Ślipikowski
Radny Rady Miasta Kielce

Bogdan Wenta
Prezydent Miasta Kielce

Zapytanie

Dotyczy programu „Teryferia"

Szanowny Panie Prezydencie, zwracam się z zapytaniem o działania podjęte w ramach
programu „ Peryferia"

Ogłoszony przez Pana program 3 stycznia 2019 roku jest nadzieją mieszkańców obrzeży
'Kielc. Miały być organizowane spotkania informacyjne w poszczególnych osiedlach peryferyjnych,
których niestety nie udało do dziś się zorganizować.

Wobec powyższego proszę o przedstawienie co zostało w ramach tego programu dotychczas
zrealizowane, co zostało opracowane, jakie przedsięwzięcia podjął Pan aby ten program wdrożyć o
krok?. Wkrótce minie pół roku od jego ogłoszenia i chciałbym móc przedstawić wyborcom to co
zostało im obiecane przez Pana w marcu na spotkaniu z mieszkańcami w Urzędzie Miasta.


